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Akademický senát 
Hudobná a umelecká akadémia Jána Albrechta 
Banská Štiavnica, odborná vysoká škola 
www.huaja.org 

 

 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Akademického senátu 

Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta - Banská Štiavnica,  
odborná vysoká škola  

 

18. mája 2022 (streda) o 11:30 hod. 
Botanická 2, Banská Štiavnica 

 
 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny  

 
Program:  

1. Otvorenie  
2. Odsúhlasenie navrhovaného programu 
3. Výročná správa o hospodárení HUAJA za rok 2021 
4. Výročná správa o činnosti HUAJA za rok 2021 
5. Schválenie členov Rady kvality  
6. Diskusia k návrhu Štatútu RK 
7. Návrh – Zásady volieb kandidáta na rektora 
8. Diskusia k návrhu Zásady volieb kandidáta na rektora 
9. Návrh na pripomienkovanie vnútorného systému zabezpečenia kvality na HUAJA v súlade 

so Štandardmi SAAVŠ   
10. Diskusia k návrhu Vnútorný systém zabezpečenia kvality na HUAJA v súlade so Štandardmi 

SAAVŠ   
11. Návrh uznesenia  
12. Hlasovanie o prijatí navrhovaného uznesenia 
13. Diskusia 
14. Záver  

 
K prvému bodu programu zasadnutia AS: 
Akademický senát Hudobnej a umeleckej akadémie Jána Albrechta – Banská Štiavnica, odborná 
vysoká škola  (ďalej len „AS HUAJA“) zasadol o 11:30 v priestoroch knižnice v budove školy. 
Predsedníčka AS HUAJA v stručnosti oboznámila zúčastnených členov Akademického senátu 
s programom zasadnutia. Zároveň skonštatovala, že Akademický senát Hudobnej a umeleckej 
akadémie Jána Albrechta – Banská Štiavnica, odborná vysoká škola je uznášaniaschopný: 
prítomní členovia AS HUAJA  prezenčne  5 
    on-line  10 
     
K druhému bodu programu zasadnutia AS: 
Program zasadnutia AS HUAJA bol jednomyseľne prijatý bez zmien. 
 
K tretiemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Martináková informovala, že všetci členovia AS HUAJA mali 
k dispozícii v elektronickej podobe Výročnú správu o hospodárení HUAJA za rok 2021, ktorú po 
kontrole pracovníkmi sekcie rozpočtu a výkazníctva MŠVVaŠ SR predkladáme ako oficiálny 
dokument Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu SR sekcii financovania, rozpočtu a 
výkazníctva.  

http://www.huaja.org/
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Členovia AS HUAJA po preštudovaní nevzniesli žiadne pripomienky k tejto časti Výročnej správy 
a túto Výročnú správu o hospodárení HUAJA za rok 2021prijali a odsúhlasili bez pripomienok.  
 
 
K štvrtému bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Martináková informovala, že všetci členovia AS HUAJA mali podobne 
ako Výročnú správu o hospodárení k dispozícii v elektronickej podobe  aj Výročnú správu o činnosti 
HUAJA za rok 2021, ktorú po kontrole predkladáme Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu 
SR sekcii vysokých škôl.  
Členovia AS HUAJA nevzniesli žiadne pripomienky k tejto časti Výročnej správy a túto Výročnú 
správu o činnosti HUAJA za rok 2021 prijali a odsúhlasili bez pripomienok.  
 
K štvrtému bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková informovala, že všetci členovia AS HUAJA mali 
k dispozícii v elektronickej podobe návrh Štatútu Rady kvality HUAJA vopred v predstihu. Tento 
návrh bol všetkým členom AS HUAJA zaslaný elektronicky dňa 10. 5. 2022.  Je potrebné prerokovať 
tento dokument HUAJA, ktorý upravuje postavenie, pôsobnosť a vnútornú organizáciu Rady pre 
vnútorný systém zabezpečovania kvality HUAJA. 
Rada kvality HUAJA je výkonným a rozhodovacím orgánom Hudobnej a umeleckej akadémie Jána 
Albrechta – Banská Štiavnica v oblasti kvality vysokoškolského vzdelávania. Je súčasťou 
vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na HUAJA podľa § 15 
ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov (ďalej len „zákon o vysokých školách“). Rozhodnutia RK HUAJA sú záväzné pre všetky 
organizačné súčasti HUAJA. Rada kvality HUAJA je vo svojej činnosti objektívna, nestranná a 
nezávislá.  
 
K  piatemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka  AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková predstavila v krátkosti návrh na členov Rady 
kvality HUAJA. Funkčné obdobie členov Rady kvality je 6 rokov, funkčné obdobie študentov v Rade 
kvality je dvojročné resp. skončí skôr, ak študent ukončí štúdium. Následne predsedníčka AS HUAJA 
Mgr. Martináková otvorila diskusiu k navrhovaným členom Rady kvality. Mgr. art. Zoltán Janikovič, 
ArtD. vyjadril presvedčenie, že všetci navrhovaní členovia Rady kvality sú renomovaní odborníci 
v oblasti umenia a budú prínosom v zabezpečovaní kvality vzdelávania na HUAJA.  
Akademický senát 100% počtom hlasov schválil rektorom HUAJA navrhnutých členov Rady 
kvality.  

 
K  šiestemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka AS HUAJA vyzvala prítomných členov AS aby sa vyjadrili k návrhu Štatútu RK HUAJA.  
Členovia AS prijali tento dokument bez výhrad. Doc. Štúr vyjadril nádej, že RK bude presadzovať 
nejlepšie možné riešenia v oblasti zabezpečovania kvality na HUAJA a uvedený dokument bude pre 
tento účel zásadným v jej činnosti.  
 
K  siedmemu a ôsmemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka AS HUAJA predstavila členom AS nový dokument Zásady volieb kandidáta na rektora 
a prijatie návrhu na odvolanie rektora.  Dokument je novo vypracovaný v súlade s novým 
vysokoškolským zákonom. V rámci zosúlaďovania vnútorných dokumentov je potrebné tento návrh 
dokumentu zo strany Akademického senátu prerokovať a schváliť. Požiadala prítomných 
o vyjadrenia k tomuto návrhu dokumentu. Nikto z prítomných nevzniesol žiadne pripomienky 
k navrhovanému dokumentu.  
Akademický senát jednomyseľne schválil dokument Zásady volieb kandidáta na rektora 
a prijatie návrhu na odvolanie rektora.  
 
K deviatemu a desiatemu bodu: 
Predsedníčka AS HUAJA predstavila členom AS nový dokument Vnútorný systém zabezpečenia 
kvality na HUAJA, ktorý bol vy pracovaný v súlade so Štandardmi SAAVŠ.  V rámci zosúlaďovania 
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vnútorných dokumentov je potrebné tento návrh dokumentu zo strany Akademického senátu 
prerokovať a schváliť. 
Požiadala prítomných o vyjadrenia k tomuto návrhu dokumentu. Nikto z prítomných nevzniesol 
žiadne pripomienky k navrhovanému dokumentu.  
Akademický senát jednomyseľne prijíma návrh dokument Vnútorný systém zabezpečenia 
kvality na HUAJA. 
 
K jedenástemu a dvanástemu bodu:  
Predsedníčka AS HUAJA navrhla prijať uznesenia v znení:  

1. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o hospodárení HUAJA 
za rok 2021 

2. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o činnosti HUAJA za 
rok 2021  

3. Akademický senát HUAJA prerokoval a prijíma návrh členov Rady kvality HUAJA 
4. Akademický senát schvaľuje navrhnutý dokument Zásady volieb kandidáta na rektora 

a prijatie návrhu na odvolanie rektora.  
5. Akademický senát prijíma návrh dokument Vnútorný systém zabezpečenia kvality na 

HUAJA. 

Hlasovanie o prijatí navrhovaných uznesení:  
Predsedníčka AS HUAJA Mgr. Andrea Martináková dala o návrhu Uznesení hlasovať:   
Členovia AS HUAJA, ktorí boli prítomní  prezenčne:   za  5 členovia    
      on-line:   za  10 členov  
Uznesenia v znení:  

1. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o hospodárení HUAJA 
za rok 2021 

2. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o činnosti HUAJA za 
rok 2021  

3. Akademický senát HUAJA prerokoval a prijíma návrh Štatútu Rady kvality HUAJA  
4. Akademický senát schvaľuje navrhnutý dokument Zásady volieb kandidáta na rektora 

a prijatie návrhu na odvolanie rektora  
5. Akademický senát prijíma návrh dokument Vnútorný systém zabezpečenia kvality na 

HUAJA. 
 

 
boli jednomyseľne Akademickým senátom HUAJA odsúhlasené.  
 
K  trinástemu bodu programu zasadnutia AS: 
Predsedníčka Akademického senátu poďakovala všetkým prítomným členom AS HUAJA za 
konštruktívny prístup a otvorila diskusiu. Pripomenula, že HUAJA naďalej vyvíja maximálne úsilie a 
intenzívne pracuje na zosúlaďovaní vnútorných predpisov a nastavení všetkých vnútorných 
procesov na HUAJA v súlade s novelizáciou zákona o VŠ a so Štandardami Akreditačnej agentúry.   
 
K štrnástemu  bodu programu zasadnutia AS: 
Na záver sa predsedníčka AS HUAJA BŠ prítomným členom AS poďakovala za aktívnu účasť 
a spoluprácu.   
 
 
 
 

    Mgr. Andrea Martináková  
                predsedníčka AS HUAJA BŠ 
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Prijaté uznesenia:  
 

1. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o hospodárení HUAJA 
za rok 2021 

2. Akademický senát HUAJA prerokoval a odsúhlasil Výročnú správu o činnosti HUAJA za 
rok 2021  

3. Akademický senát HUAJA prerokoval a prijíma návrh Štatútu Rady kvality HUAJA 
v predloženej podobe 

4. Akademický senát schvaľuje navrhnutý dokument Zásady volieb kandidáta na rektora 
a prijatie návrhu na odvolanie rektora 

5. Akademický senát prijíma návrh dokument Vnútorný systém zabezpečenia kvality na 
HUAJA. 
 

 

 

V Banskej Štiavnici dňa 18. 5. 2022  


